# 《单词百科:topography是什么意思?topography怎么发音?topography的解释和用法》

英语单词topography是什么意思?topography怎么读?topography怎么发音?美加网为您整理了topography的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



# topography怎么读

topography的读音:[t p r fi]

## topography的意思

1、n.地形学;地形测量学;地貌;

# topography的相关词组

1、aged topography 成年地形;

2、baric topography 气压形势;

### topography的近义词

- 1、countryside n.乡村;
- 2、geography n.地理(学);地形,地势;布局;
- 3、landscape n.风景;乡村风景画(风格);形势;横向打印格式;
- 4、structure n.构造;建筑物;周密安排;

#### topography的双语例句

1, a map showing the topography of the island

#### 这个岛的地形图

2. Topography also influence coastal currents and circulation in Bo Sea. tjazz.

地形对于浅海区的沿岸流和渤海环流也有着重要的影响.

3. The parks should be adapted to the local topography.

公园应该顺应当地的地形.

4. The carbonate rock is widespread in South China where there are various karst topography.

中国南方岩溶地区分布有面积广泛的碳酸盐岩,发育多种岩溶地貌.

5. Village was changed to grassland ecology, topography, agriculture, and social and cultural activities.

村落群体随草原生态、 地形、 农业的结合程度以及社会文化活动而变化.

6. Wild flooding is used to irrigate forage crops and sometimes small grains on uneven topography.

漫灌用于灌溉饲料作物,有时也用于在不平坦的土地上灌溉小粒谷物.

7. The region under investigation is extremely in homogeneous in topography.

所研究的地区在地形上很不均匀.

8. The characteristics of the topography, climate, soil and vegetation in Shandong limestone mountainous region are analyzed.

分析了山东省石灰岩山地的地形、 气候、 土壤和植被的特点.

9. Topography and subsidence rate in active lowland regions: what can we learn from their relationship?

构造活动低地之地形与沈降速率: 从其关系可以得知什麽?

10. The topography of the river's basin has changed significantly since the floods.

该河流域的地形自洪水以来发生了显著变化。

11. Architecture and landscape design should grow from local climate, topography, history, and building practice.

建筑和景观设计应该从地方的气候、 地形、 历史和建筑实践中孕育生长出来.

12. DTM is need to correct irradiation difference for different topography.

利用DTM,进行地形辐射校正,以消除地形辐照度差异.

13. Synthetic Aperture Radar Interferometry (InSAR) provides a new tool to study geo hazards and survey topography.

合成孔径雷达 干涉测量技术为地形测量和地质灾害的研究提供了一个全新的工具.

14. Land formation refers to the nearby the said property area or its surrounding topography.

地形是指附近上述的土地或其周围地区的地形.

15. They reviewed measurements and topography of the seafloor at nearly 800 locations across the entire Pacific.

他们审查了整个太平洋中近800个地点的海底测量数据和海底地形,那是地球上最大的海底板块.

16. The quality examination method of large scale topography is the common hotspot of surveyors.

大比例尺数字地形图的质量检测方法是近年来同行们共同关注的热点.

17、Singapore City topography easing, the highest point to 166 meters above sea level. 新加坡市地势缓和, 最高点海拔为166米.

18. Prestack time migration from topography is an effective way in such areas.

直接从起伏地表进行迭前偏移则是提高复杂山区成像质量的有效途径之一.

以上是美加网为您整理的topography怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于topography的用法、topography的释义、topography的相关详情请点击 :https://dict.tjgzz.com/topography

